
Protokół Nr XXXIV/2022

z sesji Rady Gminy Tarnawatka odbytej w dniu 19 sierpnia 2022 roku

W sesji udział wzięli radni Pan/Pani:
1. Kamiński Leszek
2. Kołodziej Krzysztof
3. Kołtun Mirosława
4. Kopczyński Stanisław
5. Litwińczuk Ryszard
6. Machlarz Jan
7. Malec Ryszard
8. Mańdziuk Kazimiera
9. Matwiejszyn Mariusz
10. Mazurek Jan
11. Michałuszko Maria
12. Najda Janusz
13. Piasecki Jarosław
14. Stefaniak Krzysztof
15. Urbański Stanisław

Spoza Rady Gminy w sesji udział wzięli Pan/Pani:
Piotr Pasieczny – Wójt Gminy
Aneta Pankiewicz – Skarbnik Gminy
Marian Szałapski – Sekretarz Gminy
Anna Cienkusz – pracownik Gminy
Sołtysi wg listy obecności

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4.  Sprawozdanie  Wójta  z  działalności  między  sesjami  oraz  realizacji  uchwał  Rady
Gminy podjętych na poprzedniej sesji.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:
- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej,
- zmiany uchwały budżetowej na rok 2022,
- wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,
- określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Tarnawatka w roku szkolnym 
2022/2023,
- powołania Komisji Inwentaryzacyjnej,
- przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Tarnawatka na lata 2022-2030
oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w 
tym trybu konsultacji,
- uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Tar-
nawatka,



- uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Tar-
nawatka,
- uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Tar-
nawatka.
6. Sprawy różne i bieżące.
7. Zakończenie obrad sesji.

Do pkt. 1

Sesję rozpoczęto o godz. 9.30. Otwarcia XXXIV sesji VIII kadencji Rady Gminy
Tarnawatka  dokonała  Pani  Kazimiera  Mańdziuk,  Przewodnicząca  Rady  Gminy
Tarnawatka.

Do pkt. 2

Przewodnicząca Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdziła, że na stan
15 radnych obecnych jest  15 radnych. Przewodnicząca w związku z tym stwierdziła
quorum. Po czym odczytała proponowany porządek obrad.

Do  porządku  obrad  radni  nie  wnieśli  uwag,  ani  zastrzeżeń,  wobec  tego
Przewodnicząca  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  przyjęcie
porządku obrad. Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw”
0, „wstrzymało się od głosu” 0. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Do pkt. 3

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Kazimiera  Mańdziuk  poinformowała,  że
tradycyjnie  protokół  z  poprzedniej  sesji  był  wyłożony na  sali  obrad do publicznego
wglądu, następnie zapytała, czy są uwagi do treści protokołu. Nikt nie zgłosił  uwag.
Przewodnicząca zapytała,  czy odczytać protokół  z  poprzedniej  sesji.  Nikt  nie  zgłosił
takiej  potrzeby,  wobec  tego Przewodnicząca  Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod
głosowanie jawne przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez czytania. Obecnych było
15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0.
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.

Do pkt. 4

Wójt  przedstawił  sprawozdanie  z  uchwał  podjętych  na  poprzedniej  sesji,  co
stanowi załącznik do protokołu. Następnie przedstawił realizowane obecnie inwestycje:
remont  świetlicy  w  Tarnawatce,  budowę  świetlicy  w  Hucie  Tarnawackiej  oraz
kanalizacji w Wieprzowie. Wójt przedstawił także aktualne działania:
- projektowanie ul. Kalinowej w Tarnawatce-Tartaku,
-  prace  projektowe  w  Niemirówku  i  Niemirówku  Kolonii  zakończone  na  wydaniu
decyzji ZRID,
- kolejne dofinansowanie w ramach „Polskiego Ładu” - drogi w Pańkowie (wokół stawu
Jęzior) i droga w Niemirówku na Kolonię. W ramach tych środków wyremontowano i
doposażone zostały 4 świetlice.



- został unieważniony przetarg na modernizację oczyszczalni ścieków w Tarnawatce,
Wójt zaprosił wszystkich na dożynki w dniu 28 sierpnia 2022 roku w Tarnawatce.

Do pkt. 5

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt uchwa-
ły w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.

Pani Skarbnik wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani Kazi-

miera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obecnych było
15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0.
Uchwała Nr XXXIV/237/2022 została podjęta jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt uchwa-
ły w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na rok 2022.

Pani Skarbnik wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani Kazi-

miera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obecnych było
15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0.
Uchwała Nr XXXIV/238/2022 została podjęta jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt uchwa-
ły w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani Kazi-

miera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obecnych było
15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0.
Uchwała Nr XXXIV/239/2022 została podjęta jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt uchwa-
ły w sprawie:  określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Tarnawatka w roku
szkolnym 2022/2023.

Pan Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały. Między innymi poinformował, że cenę
ustalono  na  podstawie  dziś  obowiązujących  na  stacji  paliw w Wieprzowie.  Przyjęte
stawki posłużą do ustalenia wynagrodzenia dla rodziców dowożących dzieci do szkoły
własnym transportem.

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani Kazi-
miera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obecnych było
15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0.
Uchwała Nr XXXIV/240/2022 została podjęta jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt uchwa-
ły w sprawie: powołania Komisji Inwentaryzacyjnej.

Pan Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani Kazi-

miera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obecnych było



15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0.
Uchwała Nr XXXIV/241/2022 została podjęta jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt uchwa-
ły w sprawie: przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Tarnawatka na la-
ta 2022-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania pro-
jektu strategii, w tym trybu konsultacji.

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani Kazi-

miera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obecnych było
15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0.
Uchwała Nr XXXIV/242/2022 została podjęta jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt uchwa-
ły w sprawie: uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
gminy Tarnawatka.

Pani Anna Cienkusz wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani Kazi-

miera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie rozstrzygnięć, które stanowią
zał. nr 2 i 3 do uchwały. Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15,
„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0, rozstrzygnięcia zostały podjęte jednogłośnie.
Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obec-
nych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się od
głosu” 0. Uchwała Nr XXXIV/243/2022 została podjęta jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt uchwa-
ły w sprawie: uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
gminy Tarnawatka.

Pani Anna Cienkusz wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani Kazi-

miera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie rozstrzygnięć, które stanowią
zał. nr 2 i 3 do uchwały. Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15,
„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0, rozstrzygnięcia zostały podjęte jednogłośnie.
Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obec-
nych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się od
głosu” 0. Uchwała Nr XXXIV/244/2022 została podjęta jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt uchwa-
ły w sprawie: uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
gminy Tarnawatka.

Pani Anna Cienkusz wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Pani Kazi-

miera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie rozstrzygnięć, które stanowią
zał. nr 2 i 3 do uchwały. Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15,
„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0, rozstrzygnięcia zostały podjęte jednogłośnie.
Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obec-



nych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się od
głosu” 0. Uchwała Nr XXXIV/245/2022 została podjęta jednogłośnie.

Do pkt. 6

Pan  Jarosław  Piasecki,  zgłosił  uszkodzony  chodnik  przy  spustach  wody  na
wysokości oczyszczalni ścieków w Niemirówku.

Pan Stanisław Kopczyński, zgłosił ubytki w asfalcie na osiedlu  przy ul. Parkowej
12.

Pani Halina Zwolak zapytała, czy coś już wiadomo na temat drogi w Dąbrowie.

Na  zgłoszenie  Pan  Jarosława  Piaseckiego  w  sprawie  uszkodzonego  chodnika,
Wójt odpowiedział, że zostanie to zgłoszone do Zarządcy drogi. 

Na zgłoszenie Pana Stanisława Kopczyńskiego w sprawie ubytków w asfalcie,
Wójt odpowiedział, że ekipa gminna wykona niezbędne prace.

Na pytanie Pani Haliny Zwolak w sprawie drogi, Wójt odpowiedział, że na tą dro-
gę są środki i obecnie czekamy na zakończenie formalności dotyczących ul. Kalinowej,
od której uzależniona jest Dąbrowa.

Pan Jan Machlarz zapytał, czy w Dąbrowie jest możliwość wydzielenia działki i
postawienia tam budynku dla mieszkańców.

Wójt odpowiedział, że porozmawia na ten temat z mieszkańcami.
Pan Ryszard Malec poprosił Wójta, żeby podał konkretną datę ustawienia przy-

stanku w Tarnawatce-Tartaku. Wójt zapewnił, że zostanie postawiona wiata we wrze-
śniu. 

Przewodnicząca Rady Gminy w imieniu rodziny zmarłego Sołtysa z Klocówki
Mirosława Pliżgi, podziękowała za udział w uroczystościach pogrzebowych. Minutą ci-
szy uczczono pamięć zmarłego.

Do pkt. 7

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Kazimiera  Mańdziuk  ogłosiła  zamknięcie  obrad
XXXIV sesji VIII kadencji Rady Gminy Tarnawatka. Podziękowała radnym, za udział w
obradach XXXIV sesji VIII kadencji Rady Gminy Tarnawatka.

Sesję zakończono o godz. 11.05

Protokołował Przewodnicząca Rady Gminy

Marian Szałapski Kazimiera Mańdziuk


